
Gävle Bridgeklubb  Protokoll 

    20140902 

Styrelsemöte  

Närvarande:  Stig Jansson ordförande 

  Ingegerd Eriksson 

  Inez Lagerström 

  Richard Olofsson 

  Elisabeth Ullström 

  Gunnar Lind 

Jan Sandberg 

Yvonne Strom (adjungerad) 

§1 Mötets öppnande 

 Stig hälsade alla välkomna och öppnade mötet 

§2 Godkännande av dagordning 

 Dagordningen godkändes 

§3 Föregående protokoll 

 Inga funderingar 

§4 Nya projektorer och dator 

Beslutades att köpa in 2 nya projektorer. Senare under sammanträdet kom 

frågan om en ny dator upp. Beslutades att även inköpa en ny stationär dator. 

Stig och Richard undersöker detta.  

§5 Skutskär 60 år 

Skutskärs BK fyller 60 år i år och firar detta den 6 september. Beslutades att 

uppvakta med frispel på Gävle BK till ett värde av 500 kronor och en 

blomsterbukett. Stig daltar i jubiléet.  

 

 



§6 Ekonomi 

Yvonne föredrog ekonomin. Den ser ljus ut just nu. Dock finns orosmolnet med 

Svensk Bridges gamla del av lokalen. Vi beslutade att i första läget ta kontakt 

med Gavlegårdarna för att höra deras syn på saken.  

Beslutade under denna punkt att vi går ut med en enkät om när de flesta vill att 

söndagsbridge ska .börja. Vi tar samtidigt med frågan om man vill att torsdag 

kväll ska börja tidigare, t ex kl 18:00 

§7 Rapporter 

Richard rapporterade från sina kontakter med SISU. Vi ska undersöka om de ev 

kan gå in med bidrag till den TL-utbildning som Stefan ska hålla. Vi undersöker 

också om SISU kan gå in med bidrag om en av Sveriges bästa spelare kan tänka 

sig att hålla ett föredrag i samband med guldtävlingen i januari. Richard arbetar 

vidare med detta 

§8 Övriga frågor 

Frysen i köket behöver avfrostas. När detta protokoll skrivs är detta redan 

gjort. 

§9 Nästa möte 

 Den 6 oktober kl 17:00 

§10 Avslutande av mötet 

 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet 

 

 Vid Protokollet  Justeras 

 

Ingegerd Eriksson  Stig Jansson 

   


